
 

   

 

Zápis 12. zasadnutia Koordinačnej platformy Rady vlády 

SR pre vedu, techniku a inovácie (ďalej aj „KP“) 

 

03. decembra 2024, 13:00 -15:00 

Hotel Bôrik 

 

12. zasadnutie KP bolo prezenčné zasadnutie, ktoré bolo zamerané na schvaľovanie Plánu práce 

RVVTI na rok 2025, Predbežného plánu financovania výskumu, vývoja a inovácií 2025 - 2027 

a poskytnutie informácií o Aktualizovanej súhrnnej správe z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+. 

Podklady na zasadnutie KP boli členom zaslané elektronicky dňa 26.11.2024 v nasledovnom 

rozsahu: 

 

• Program 

• Plán práce RVVTI na rok 2025 

• Predbežný plán financovania výskumu, vývoja a inovácií 2025 - 2027 

• Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ (aktuálny stav)  

Program 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia  

2. Plán práce RVVTI na rok 2025 

3. Predbežný plán financovania výskumu, vývoja a inovácií 2025 -2027 

4. Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+                 

(aktuálny stav) 

5. Rôzne  

6. Záver  

 

 

 

 

 

 

 

  



 

   

 

Priebeh 12. zasadnutia KP 
Bod 1 – Otvorenie rokovania, overenie uznášaniaschopnosti KP 

Privítanie/otvorenie rokovania 

 

Predseda KP privítal členov na  12. zasadnutí Koordinačnej platformy a poďakoval sa im za ich  

účasť.  

 

Predseda KP otvoril zasadnutie. 

 

Uviedol, že program 12. zasadnutia je zameraný na:  

1. Plán práce RVVTI na rok 2025 

2. Predbežný plán financovania výskumu, vývoja a inovácií 2025 -2027 

3. Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ (aktuálny 

stav) 

 

Overenie uznášaniaschopnosti Rady 

KP je uznášaniaschopná, ak je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých jej členov. 

 

Predseda KP konštatoval, že na zasadnutí  bolo prítomných 25 členov a že KP je uznášaniaschopná. 

Zároveň upozornil na nahrávanie celého zasadnutia za účelom zhotovenia zápisnice a 

oboznámenia neprítomných s obsahom a priebehom zasadnutia. 

 

Schvaľovanie programu 12. zasadnutia  

• Program zaslaný dňa 19.11.2024 členom 

• Návrhy na doplnenie/zmenu programu neboli zo strany členov písomne predložené. 

 

Predseda KP vyzval na predloženie návrhov a následne zahájil hlasovanie o programe. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov KP 

Záver:  

Predseda KP  konštatoval, že Program 12. zasadnutia  bol  jednoduchou väčšinou schválený bez 

pripomienok. 

 

Schvaľovanie overovateľa zápisnice - návrh na overovateľa zápisnice bol p. Peter Rusiňák 

nominovaný AmCham Slovakia. 

Predseda KP zahájil hlasovanie. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov KP  

Záver:  

Predseda, konštatoval, že p. Rusiňák bol ako overovateľ zápisnice z 12. zasadnutia KP jednoduchou 

väčšinou schválený. 



 

   

 

 

Predseda KP členov informoval o udalostiach od posledného zasadnutia: 

• Vláda schválila nových členov RVVTI a zagratuloval p. Rabajdovej, Kolesárovej, 

Šajgalíkovi, Rosinovi a Šoošovi. 

• Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+ bola 

predložená do PPK.  

 
Bod 2 – Plán práce RVVTI na rok 2025 

Predseda KP otvoril druhý bod a odovzdal slovo Andrei Uhrínovej, riaditeľke odboru 

priorít na Výskumnej a inovačnej autorite.  

 

Predseda KP otvoril diskusiu k  bodu 2 programu.   

 

Predseda zahájil hlasovanie o Pláne práce RVVTI na rok 2025 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov KP 

 

Záver: 

Predseda, konštatoval, že Plán práce RVVTI na rok 2025 je jednoduchou väčšinou schválený.  

 
 

Bod 3 – Predbežný plán financovania výskumu, vývoja a inovácií 2025 -2027 

Predseda KP otvoril tretí bod a odovzdal slovo riaditeľovi odboru výskumných 

a inovačných politík na Výskumnej a inovačnej autorite Michalovi Habrmanovi. 

 

M. Habrman predstavil predkladaný materiál, jeho ukotvenie v zákone a záväznej metodike 

riadenia, financovania a hodnotenia podpory VVaI ako aj jeho ciele. Následne sa venoval 

predstaveniu výberu výziev a medzinárodných spoluprác, podpory aplikovaného výskumu 

a inovácií, či koordinačných a podporných aktivity obsiahnutých v materiáli.  

 

Predseda KP otvoril diskusiu k  bodu 3 programu. 

 

T. Gregor uviedol sklamanie nad predstaveným materiálom a jeho slabej podpore priemyselného 

výskumu a vyzval na jeho výraznejšiu podporu.  

P. Fodrek poukázal na „štíhlosť“ predbežného plánu financovania. A poukázal na slabú podporu 

priemyselného výskumu.  

M. Habrman uviedol, že výzva na podporu priemyselného výskumu by mala byť vyhlásená ešte tento 

rok a preto nie je zaradená v Predbežnom pláne financovania na rok 2025. 

Ľ. Šimko upozornil, že výzvy na podporu priemyselného výskumu boli schválené riadiacim orgánom 

a mali by byť vyhlásené ešte tento rok. Následne upozornil na rozdiel medzi strategickými cieľmi 



 

   

 

súkromných výdavkov na VVaI a navrhol návrat k 200% sadzbe superodpočtu na výdavky na VVaI.  

Na záver upozornil, že do marca 2025 bude nutné zakomponovať do programového obdobia aj 

iniciatívu STEP.   

J. Wagner poukázal na prebiehajúcu aktualizácie RIS 3, ktorej dopad ešte nevidí na predloženom 

materiáli. Následne vyzval na prioritizáciu v podpore VVaI. 

R. Ševčík vysvetlil, že momentálne schválený rozpočet je len s výhľadom na rok 2026. Doplnil, že 

budúcnosť VEGA a KEGA môže byť ovplyvnená novým pripravovaným zákonom o VVaI. 

Predseda KP doplnil, že výzvy VEGA a KEGA by mali byť zachované.  

T. Gregor vyzval na premyslenie metodiky prípravy predkladaného materiálu. Následne poukázal 

na veľký investičný dlh voči podnikovým výskumno-vývojovým centrám.  

A. Uhrínová sa spýtala, či sa plánujú v kontexte chystanej revízie navyšovať prostriedky v rámci PO1 

a vyzvala p. Šimka na vysvetlenie vplyvov STEPu na podporu VVaI na Slovensku.   

Ľ. Šimko uviedol, že v STEPe sú zahrnutí viacerí sprostredkovatelia, ktorých riadiaci organ vyzval, 

aby zohľadnili, že okrem technológií bola reflektovaná aj vzdelávacia časť. Uviedol, že slovenských 

sprostredkovateľov považuje v porovnaní s okolitými krajinami za nepripravených.  

A. Uhrínová vysvetlila, že v zdrojoch viazaných na flexibilitu vidí priestor na podporu priemyselného 

výskumu.  

A. Šimko uviedol názor, že konkurencieschopnosť bude kľúčovou súčasťou programu novej 

komisie. Následne znova pripomenul, že predbežný plán bude treba aktualizovať do konca marca 

2025 a vyzval sprostredkovateľov na navýšenie podpory priemyselného výskumu.  

P. Klamo pripomenul, že nedostatok financovania výskumno-vývojových centier akcentujú pre 

vtedajší problém s neuskutočnenými prísľubmi financovania.  

P. Magdolén vyzval na vyhodnocovanie efektívnosti vyhlasovaných výziev pre lepšie cielenie, ako 

príklad na preskúmanie uviedol výzvu na univerzitné výskumné centrá.  

R. Ševčík vyzval na zjednotenie metodiky prípravy predbežného plánu financovania. Následne 

vyzval na zjednotenie uvádzania alokácií v predloženom materiáli. Následne upozornil, že niektoré 

aktivity APVV v predloženom materiáli sú plánované až po prijatí nového zákona o VVaI. 

Ľ. Grznárik doplnil, že jeho rezort neuvádzal do predloženého materiálu výzvy, ktoré sa jeho rezortu 

nepodarilo vyhlásiť v roku 2024.  

M. Habrman plne podporil myšlienku spätného hodnotenia podpory VVaI, vysvetlil, že VAIA má 

v pláne  robiť expost dopadové analýzy. A vysvetlil, že podobnú analýzu už VAIA spravila napríklad 

pre superodpočet.  

T. Gregor navrhol doplniť materiál o pripomienky KP a následné hlasovanie per rollam.  

M. Habrman vysvetlil, že KP vytvára k materiálu stanovisko a následne ho predkladá RVVTI.  

 

 

Predseda zahájil hlasovanie o návrhu Predbežného plánu financovania výskumu, vývoja a 

inovácií 2025 -2027 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov KP 

 

Záver:  



 

   

 

Predseda KP konštatoval, že Predbežný plán financovania výskumu, vývoja a inovácií 2025 -2027 

bol schválený s pripomienkami (doplniť výzvy plánované na rok 2024 a prehodnotiť alokáciu na 

aplikovaný výskum). 

 

Bod 4 – Aktualizovaná súhrnná správa z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+                 

(aktuálny stav) 

Predseda KP otvoril štvrtý bod a odovzdal slovo Andrei Uhrínovej, riaditeľke odboru 

priorít na Výskumnej a inovačnej autorite.  

A. Uhrínová požiadala o zaslanie pripomienok k predloženému materiálu, ktorý je aktuálne 

predložený do PPK. Uviedla, že pripomienky od p. Závadskej boli zapracované a pripomienky od 

MIRRI SR k uzneseniu vlády k súťažnému financovaniu na prioritné oblasti RIS3 budú 

prediskutované na samostatnom stretnutí s týmto rezortom. 

 

Predseda KP otvoril diskusiu k  bodu 4 programu.   

 

Ľ. Grznárik vyzval na špecifickú podporu úspešných projektov v Horizon Europe, STEP či Digital 

Europe.  

A. Uhrínová vysvetlila, že sa jedná o záväzky SR k EU a pošle p.  Grznárikovi, kde presne je táto časť 

upravená. Následne prisľúbila poslať materiál členom a členkám KP, keď bude predložený do MPK, 

čo predpokladá v priebehu prebiehajúceho týždňa.  

 

Záver:  

Predseda KP konštatoval, že Koordinačná platforma zobrala informácie o Aktualizovanej súhrnnej 

správe z procesu EDP k stratégii SK RIS3 2021+  na vedomie. 

 

Bod 5 – Rôzne 

Predseda KP otvorí bod rôzne a vyzval prítomných na prednesenie príspevkov a návrhov. 

A. Uhrínová sa poďakovala členom KP za spoluprácu a uviedla, že k 31.12.2025 odchádza z pozície 

riaditeľky odboru priorít na Výskumnej a inovačnej autorite. 

 

Bod 6 – Záver  

Poďakovanie prítomným za podnetné návrhy a spoluprácu.  


